
Attention Stout Families,  
​ From Monday, June 1st through Friday, June 5th, from 10am to 3pm, students will be able to 
RECOVER any materials they have in the building (hall and gym locker) and RETURN any materials that 
are property of Stout (library or classroom books, textbooks such as social studies, etc) that they may 
have. You will NOT be returning chromebooks at this time. Please read the following information 
carefully as it pertains to your child. This will be conducted the same way as our Chromebook 
Distribution, as a drive through. However, the drive-through will take place in the Staff Parking Lot, at 
the far right if you were facing our building, where buses depart at the end of the day. The day that you 
can come pick up your materials depends on where your locker is. Parents must accompany their child 
and bring ID. Parents will be asked to pull into the Staff Parking Lot and follow the drive-through lane to 
the appropriate door, where materials will be handed to them through the passenger window. YOU 
MUST HAVE A PAPER WITH YOUR NAME ON IT AND LOCKER # WRITTEN ON IT TO SHOW 
THROUGH THE WINDOW TO STAFF WHEN YOU ARRIVE. Parents and students, PLEASE NOTE, if your 
items are not picked up by the end of the day on Friday, June 5th 2020, they will be donated to a local 
charity or disposed of.  
 

 
Pick-Up Schedule: 
Monday, June 1st, 2020 ​ ​ C-hall lockers/G-hall lockers only 
10am-3pm 
 
Tuesday, June 2nd, 2020​ ​ D-hall lockers only 
10am-3pm 
 
Wednesday, June 3rd, 2020​ ​ F-hall lockers only 
10am-3pm 
 
Thursday, June 4th, 2020​ ​ H-hall lockers only 
10am-3pm 
 
Friday, June 5th, 2020​ ​ Extra Pick-up Day 
10am-3pm 



 ستاوت، مدرسة أهالي انتباه

 مواد أي وإعادة المبنى في لديهم مواد أي استرداد من الطلاب سيتمكن ، )يونيو( حزيران 5 ، الجمعة إلى )يونيو( حزيران 1 ، الاثنين يوم من
 ذلك إجراء سيتم بطفلك. تتعلق لأنها بعناية التالية المعلومات قراءة يرجى .مساءً 3 الساعة إلى صباحًا 10 الساعة من Stout لمدرسة مملوكة

 حيث المبنى من الخلفي الجزء في الموظفين انتظار ساحة في القيادة ستجري ، ذلك ومع .Chromebook توزيع بها يتم التي نفسها بالطريقة
 على يجب .locker أو بطفلك الخاصة الخزانة مكان على موادك على الحصول فيه يمكنك الذي اليوم يعتمد اليوم. نهاية في الحافلات تغادر
 واتباع المبنى من الخلفي الجزء في الموظفين انتظار ساحة إلى الانسحاب الوالدين من سيُطلب الهوية. بطاقة وإحضار أطفالهم مرافقة الآباء
 , locker بطفلك الخاصة الخزانة رقم و الطالب أسم عليها مكتوب ورقة لديك يكون أن يجب المناسب. الباب إلى الممر عبر المرور طريق
 بحلول بك الخاصة العناصر استلام يتم لم إذا أنه ملاحظة يرجى ، والطلاب الأمور أولياء وصولك. عند الموظفين إلى النافذة خلال من لتظهر
 منها. التخلص أو محلية خيرية لجمعية بها التبرع فسيتم ، 2020 يونيو 5 الجمعة يوم نهاية

 

 الاستلام: جدول

 فقط G-hall و C-hall خزائن                      2020 يونيو 1 الاثنين

 مساءً 3 - صباحًا 10

 فقط D-hall خزائن         ​        2020 يونيو 2 الثلاثاء

 مساءً 3 - صباحًا 10

 فقط F-hall خزائن                   2020 يونيو 3 الأربعاء 

 مساءً 3 - صباحًا 10

 فقط H القاعة خزائن                   2020 يونيو 4 الخميس 

 مساءً 3 - صباحًا 10

 إضافي استلام يوم             ​  2020 يونيو 5 الجمعة

 مساءً 3 - صباحًا 10

 


